



Bharat
tex 2025

Global Textile Expo
New Delhi | Feb 14-17

TEXTILES
FASHION
SUSTAINABILITY

Bharat TEX-2025
February 14-17, 2025

The consortium of Textile Export Promotion Councils (EPCs) under support of the Ministry of Textiles, Government of India, will be organizing the “**Bharat TEX 2025**” on **February 14-17, 2025 at the twin venues of Bharat Mandapam, New Delhi and India Expo Centre and Mart, Greater Noida.**

“Bharat TEX” will provide a unique opportunity to demonstrate to the world the strength of the Indian Textiles Sector and the investment opportunities available. The event promises to be a landmark trade fair and knowledge platform. Over 5,000 exhibitors, 6,000 international buyers across 110 countries, and over 120,000 visitors are expected to participate in the event. The fair will cover a diverse range of sectors, including Apparel, Home Furnishings, Technical Textiles, and more.

Interested delegates may visit the event website: www.bharat-tex.com. Contact e-mail: ds-textiles@gov.in. For all exhibition related queries, you may reach out to **Mr. Shishir Lahoti** (event@bharat-tex.com, +91 8527313193). For all knowledge sessions related queries, you may reach out to **Mr. Kuldeep Singh** (knowledge@bharat-tex.com, +91 9266086567). (Brochure of the event is attached).



Bharat
tex 2025

Global Textile Expo
New Delhi | Feb 14-17

TEXTILES
FASHION
SUSTAINABILITY

Bharat TEX-2025

14-17 февраля 2025 г.

Консорциум Советов по содействию экспорту текстиля (ЕРС) при поддержке Министерства текстиля, Правительства Индии, организует **«Bharat TEX 2025» с 14 по 17 февраля 2025 года** на двух площадках: **Bharat Mandapam, Нью-Дели и India Expo Centre and Mart, Большая Нойда.**

«Bharat TEX» предоставит уникальную возможность продемонстрировать миру мощь индийского текстильного сектора и доступные инвестиционные возможности. Мероприятие обещает стать знаковой торговой ярмаркой и платформой знаний. Ожидается, что в мероприятии примут участие более 5000 экспонентов, 6000 международных покупателей из 110 стран и более 120000 посетителей. Ярмарка охватит широкий спектр секторов, включая одежду, товары для дома, технический текстиль и многое другое.

Заинтересованные делегаты могут посетить веб-сайт мероприятия: www.bharat-tex.com. Контактный адрес электронной почты: **ds-textiles@gov.in**. По всем вопросам, связанным с выставкой, вы можете обратиться к г-ну **Шиширу Лахоти** (event@bharat-tex.com, **+91 8527313193**). По всем вопросам, связанным с обучающими сессиями, вы можете обратиться к г-ну **Кулдипу Сингху** (knowledge@bharat-tex.com, **+91 9266086567**). (Брошюра мероприятия прилагается).